
PROTOKÓŁ Nr 53 

Z LIII sesji Rady Miasta Marki,  

Która odbyła się w dniu 22 czerwca 2022 roku. 

O godzinie 1400 LIII Sesję Rady Miasta Marki otworzyła Przewodnicząca Rady 

Agnieszka Luzyńska.               

Po stwierdzeniu quorum (lista obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu), przywitała przybyłych radnych oraz zaproszonych gości. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Marcin Brzeziński 

2. Anna Chojecka 

3. Grzegorz Chwiłoc-Fiłoc 

4. Jacek Domaszczyński 

5. Michał Jaroch 

6. Janusz Jaworski 

7. Jarosław Jaździk 

8.  Daniel Kurek 

9. Przemysław Lis 

10. Agnieszka Lużyńska 

11. Marek Mielczarek 

12. Andrzej Nadolski 

13. Tomasz Paciorek 

14. Urszula Paszkiewicz 

15. Michał Piwko 

16. Andrzej Rostek 

17. Marlena Stosio 

18. Magdalena Szafarz 

19. Robert Szafrański 

20. Mikołaj Szczepanowski 

21. Anna Woźniak 



Pkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad.  

4. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki.  

5. Spotkanie z Panem Adamem Lubiakiem Starostą Powiatu Wołomińskiego w 

sprawie budowy szkoły ponadpodstawowej w Markach.  

6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz o udzielonych 

odpowiedziach.  

7. Sprawy różne.  

8. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 

 

Żadnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Pkt 4. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki. 

 

Informacja o pracy Burmistrza Miasta Marki w okresie między sesjami Rady Miasta 

Marki od 18 maja 2022 roku do 15 czerwca 2022 roku (Druk nr 667) stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 

 

Z uwagi na niecodzienny charakter sesji na, którą zaproszono Pana Adama Lubiaka 

Starostę Powiatu Wołomińskiego omawianie informacji o pracy Burmistrza zawartej w 

druku nr 667 przełożono na kolejne posiedzenie Rady Miasta Marki. 

 

Pkt 5. Spotkanie z Panem Adamem Lubiakiem Starostą Powiatu Wołomińskiego 

w sprawie budowy szkoły ponadpodstawowej w Markach. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Agnieszka Lużyńska odczytała Uchwałę  

nr XLVII/533/2022 Rady Miasta Marki z dnia 16 lutego 2022 roku w sprawie przyjęcia 

stanowiska Rady Miasta Marki w sprawie budowy szkoły ponadpodstawowej w 

Markach. 



 

Na sesję Rady Miasta Marki zaproszono Pana Adama Lubiaka Starostę 

Wołomińskiego.  

Głównym tematem spotkania była budowa szkoły ponadpodstawowej w Markach.  

Starosta Wołomiński poinformował, iż powiat potrzebuje obecnie 400 mln zł na 

podstawowe inwestycje m.in. szpital, drogi i nie jest w stanie obecnie finansowo 

udźwignąć budowy nowej placówki zarówno w Markach jak i w Ząbkach. Wypowiedź 

Pana Adama Lubiaka Starosty Wołomińskiego ukierunkowana była na to aby to miasto 

Marki zajęło się realizacją inwestycji, wnioskowało o środki zewnętrzne a następnie 

powiat przejąłby na swoje barki utrzymanie i zarządzanie placówką. 

Ze strony Starosty padła ważna deklaracja, dotycząca pomysłu uruchomienia filii 

poradni psychologiczno – pedagogicznej w Markach. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Lubiak 

- Agnieszka Lużyńska 

- Arkadiusz Werelich 

- Agnieszka Lużyńska 

- Arkadiusz Werelich 

- Janusz Werczyński 

- Agnieszka Lużyńska 

- Sławomira Kozak 

- Agnieszka Lużyńska 

- Jacek Orych 

- Arkadiusz Werelich 

- Agnieszka Lużyńska 

- Adam Lubiak 

- Daniel Kurek 

- Daniel Kurek 

- Adam Lubiak 

- Grzegorz Chwiłoc-Fiłoc 

- Adam Lubiak 

- Michał Jaroch 

- Adam Lubiak 



- Jacek Domaszczyński 

- Adam Lubiak 

- Agnieszka Lużyńska 

- Jarosław Jaździk 

- Jarosław Jaździk 

- Adam Lubiak 

- Marlena Stosio 

- Jacek Orych 

- Marlena Stosio 

- Jacek Domaszczyński 

- Adam Lubiak 

- Agnieszka Lużyńska 

- Daniel Kurek 

- Adam Lubiak 

- Arkadiusz Werelich 

- Agnieszka Lużyńska 

- Andrzej Nadolski 

- Arkadiusz Werelich 

- Janusz Werczyński 

- Tomasz Paciorek 

- Agnieszka Lużyńska 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Marki podziękowała Panu Adamowi Lubiakowi 

Staroście Powiatu Wołomińskiego za przybycie na obrady Rady Miasta Marki  

i zarządziła 10 minutową przerwę. 

 

Pkt 6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz o 

udzielonych odpowiedziach. 

 

Przewodnicząca Rady miasta Agnieszka Lużyńska poinformowała, że wpłynęło 

do Biura Rady: 

1. Zapytanie radnego Michała Piwko z dnia 7 czerwca 2022 roku w sprawie dot. 

artykułu prasowego, 



2. Interpelacja radnego Daniela Kurka z dnia 14 czerwca 2022 roku w sprawie 

możliwości zmiany ograniczenia prędkości na Al. Piłsudskiego , 

3. Zapytanie radnego Daniela Kurka z dnia 15 czerwca 2022 roku w sprawie działań 

burmistrza dotyczących zawarcia porozumienia z Policją w celu delegowania 

funkcjonariuszy Policji i/lub pracowników cywilnych policji do wykonywania 

wyłącznie zadań zleconych przez Gminę, 

4. Zapytanie radnego Daniela Kurka z dnia 17 czerwca 2022 roku w sprawie kwartału 

ulic Teligi, Morska, Żeglarska, Stawowa, 

5. Odpowiedź Burmistrza, która wpłynęła do biura rady w dniu 21 czerwca 2022 roku 

na zapytanie radnego Michała Piwko, 

Pkt 7. Sprawy różne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Agnieszka Lużyńska 

- Jacek Orych 

- Jacek Domaszczyński 

- Dariusz Pietrucha 

- Jacek Orych 

- Agnieszka Lużyńska 

- Dariusz Pietrucha 

 

Pkt 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Rady Agnieszka Lużyńska zamknęła o godzinie 1625 LIV sesję Rady 

Miasta. 

 

Nagranie z posiedzenia: https://marki.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Broma  



 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


